
PROTOKOLL nr 4
vid sammanträde den 21/4/58 i Djurgårdens Idrottsförenings 
överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Rinman, Norén, Lövdahl, Liliequist.
Förhindrad: Eckerbrant (sjukdom).

Bordtennisärenden:
§ 27.

I närvaro av Thiséus, Göransson och Elmblad från bt-sektionens styrelse 
beklagade ordföranden att Lindsjöö och Extergren, vilka också kallats till 
dagens sammanträde, ej kunnat infinna sig, varmed möjligheterna att få klar
het i "affären" med AIK och Åke Rakell varit större. Det initiativ vissa 
bt-ledare tagit i samband med ett sammanträde med AIK:s bt-styrelse hade 
varit direkt olyckligt, och nu återstod bara att på "högsta nivå" försöka 
lösa schismen.

Inför SM-evenemanget i bordtennis, som tilldelats föreningen gällande 
1959, delgav ordföranden de närvarande bt-ledarna de planer på ett lotteri, 
som dragits upp inom ÖS. Lotteriet är avsett säljas genom föreningens olika 
sektioner. Häremot hade bt-ledarna ingenting att invända och de godkände 
även nominerandet av Ingvar Norén som lotteriföreståndare med uppdrag för 
denne att skaffa sig lämpliga medhjälpare och snarast inlämna vederbörliga 
ansökningar till ÖÄ. SM-tävlingarna beräknas bli den 6-8 eller 13-15 mars 1959.
Meddelades att Åke Rakell och Anton Bolgar (nyförvärv från Makkabi) blir 

spelklara den 24/9/58.

Protokollsjustering:
§ 28.

Föredrogs protokoll från 1957 nrs 26 och 27 samt från 1958 nrs 1, 2 och 3, 
vilka godkändes i föreliggande skick.

Skid- och slalomärenden:
§ 29.

I närvaro av från skidsektionen Jäderholm och Nirling och från slalomsek
tionen Nilsson och Almkvist redogjorde ordföranden för den inom ÖS diskutera
de upprustningen av framför allt skidsektionens ungdomsarbete, bl.a. gående 
ut på att få fram nya ungdomsledare, arrangerandet av serietävlingar etc. 
Efter diskussion uttalade sig sammanträdet enigt för ÖS-förslagct med Holger 
Carlsson som samordnande kraft över de bägge sektionsstyrelserna. Vid ett 
sammanträde mellan berörda parter och ÖS skall riktlinjerna för den synner
ligen nödvändiga effektiviseringen av skidarbetet dras upp.

I anslutning till diskussionen meddelade Almkvist sig ha erhållit en lift 
och att dess placering i t.ex. slalombanan i Hammarbybacken kunde inbringa 
diverse inkomster. Slalomsektionen räknade f.ö. med att genom egna initia
tiv ta in det rörelsekapital på c:a 8.000 kronor, som Almkvist beräknade 
sektionens behov till.

Uppdrogs åt Sven Nilsson att undersöka förefintligheten av något prejudi
kat på att deltagare i SM-slalom räknats såsom havande startat i och med att 
vederbörande varit i laga ordning anmäld till dylik tävling. Förelåg dylikt 
prejudikat skulle Djurgårdens möjligheter att få sitt lags seger officiellt 
godkänd i samband med senaste SM-tävlingen för damer. Beroende på resultatet 
av Nilssons undersökning övertar ÖS ärendets fortsatta behandling.

Råsundakort:
§ 30.

Genom en beskärning av antalet frikort till Råsunda med endast 3 för ÖS:s 
del beslöts att låta korten t.v. alternera mellan styrelseledamöterna.


